

No. 9262. INTERNATIONAL COFFEE AGREEMENT, 1968. OPEN FOR SIGNATURE AT NEW YORK FROM 18 TO 31 MARCH 1968<sup>1</sup>

N° 9262. ACCORD INTERNATIONAL DE 1968 SUR LE CAFÉ. OUVERT À LA SIGNATURE À NEW YORK DU 18 AU 31 MARS 1968<sup>1</sup>

ACCESSION to the Protocol of 26 September 1974<sup>2</sup> for the continuation in force of the above-mentioned Agreement, as extended

ADHÉSION au Protocole du 26 septembre 1974<sup>2</sup> pour le maintien en vigueur de l'Accord susmentionné, tel que prorogé

*Instrument deposited on:*

*Instrument déposé le :*

30 September 1976

30 septembre 1976

ANGOLA

ANGOLA

(With effect from 30 September 1976.)

(Avec effet au 30 septembre 1976.)

TERMINATION of the above-mentioned Agreement, as amended and extended

ABROGATION de l'Accord susmentionné, tel que modifié et prorogé

The above-mentioned Agreement ceased to have effect on 30 September 1976, the International Coffee Agreement, 1976,<sup>3</sup> having entered into force provisionally on 1 October 1976, in accordance with the pertinent provisions of the Protocol of 26 September 1974 for the continuation in force of the International Coffee Agreement, 1968, as extended.

L'Accord susmentionné a cessé d'avoir effet le 30 septembre 1976, l'Accord international de 1976<sup>3</sup> sur le café étant entré en vigueur à titre provisoire le 1<sup>er</sup> octobre 1976, conformément aux dispositions pertinentes du Protocole du 26 septembre 1974 pour le maintien en vigueur de l'Accord international de 1968 sur le café, tel que prorogé.

*Registered ex officio on 30 September 1976.*

*Enregistré d'office le 30 septembre 1976.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 647, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 9 to 11, as well as annex A in volumes 861, 893, 901, 912, 914, 924, 925, 926, 934, 936, 939, 944, 945, 948, 949, 950, 959, 962, 971, 972, 973, 982, 985, 986, 987, 989, 991, 993, 995, 1000, 1003 and 1007.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 982, p. 332.

<sup>3</sup> *Ibid.*, vol. 1024, No. 1-15034.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 647, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 9 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 861, 893, 901, 912, 914, 924, 925, 926, 934, 936, 939, 944, 945, 948, 949, 950, 959, 962, 971, 972, 973, 982, 985, 986, 987, 989, 991, 993, 995, 1000, 1003 et 1007.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 982, p. 336.

<sup>3</sup> *Ibid.*, vol. 1024, n° 1-15034.